
Æ ldrerådet Frederikssund

ÆRF-R-10-05-17 17. maj 2010

Referat for ordinært møde i Ældrerådet 
Mandag d. 17-05-2010 kl. 9.15 

Frederikssund rådhus lokale F2-AF105

Deltagere:

Afbud:
Referent:

Pkt. 1. 

Pkt. 2.

Lise-Lotte Due, Hanne Vedersø, Erik Nielsen, Inge Konig, Martha Wickens, Ruth Rasmussen. 
Ole Tinghøj
Gunner Madsen, Christian Heiberg.
Betina Kjellerup

Dagsorden og godkendelse af referat fra 19-04-2010.
Dagsorden godkendt uden bemærkning.
Referat godkendt uden bemærkning.

Orientering fra Formand.
Hilsen fra Jette Søe, som takker for opmærksomheden til hendes afskedsreception.

Gunner Madsen har meldt afbud til de næstkommende Ældrerådsmøder, der tages stilling til evt. indkaldelse af 
suppleant efter sommerferien.

Datoer for besøg på Omsorgscentrerne er fremsendt, næste besøg er mandag den 31. maj 2010 på Nordhøj og 
De Tre Ege. Der er afbud fra Martha og Erik. Mødediæter skrives på indberetningslisten.

Orientering fra kommune vil fremover gå på skift mellem afdelingslederne, på næste møde deltager Pia Winter 
afdelingsleder for Kost og Service fra kl. 9:15 til 10:00.
Tina Tving Stauning inviteres fra kl. 11:30 til 12:00, for at give en orientering om oplægget til budgettet 
for 2011.

Lise Lotte har rettet henvendelse til Marianne Larsen vedr. fælles annonceringen fra Frederikssund Kommune. 
Der er ikke modtaget endeligt svar, men Ældrerådet ønsker annonce med så ofte som muligt.

Håndboldklubbens Venner har rettet henvendelse til Ældrerådet vedr. arrangement den 10-13. juni 2010, som 
b. la. indbefatter "pensionistkaffe". De ønsker Ældrerådets hjælp til opsætning af plakater.

Der er modtaget klage over Sillebro Centerets handicapfaciliteter. Handicap organisationerne og Erik har klaget 
over de manglede faciliteter. Lise Lotte skriver på vegne af Ældrerådet til Sillebro Centeret.

Lise Lotte har modtaget W M  redegørelsen for ny fjordforbindelsen. Der afholdes borgermøde den 17. maj 
kl. 19:00 i Frederikssundhallen, Hanne deltager.

Faglig konsulent Mette Nørregaard har afholdt møde omhandlende hverdagens helte. Der arbejdes videre på at 
skabe fælles retningslinjer og regelsæt for de frivillige hjælpere i hele kommunen. Lise Lotte deltog på mødet.

Erik har udarbejdet høringssvar fra b. la. Pensionistforeningen og Seniorboligerne Nordmandsvænget vedr. 
busdriften i Hornsherred. Erik fremskaffer den detaljerede plan over ringbussernes ruter.

Nordgruppen ønsker at sammenligne budgetter, antal borgere under og over 60 år mm. Hanne fremsender 
oplysningerne til Claus fra Nordgruppen.



Pkt. 3.

Pkt. 4. 

Pkt. 5.

Pkt.6.

Pkt. 7.

Pkt. 8. 

Pkt. 9.

Æ ldrerådet Frederikssund
Økonomi.
Forslag til budget 2011 og regnskab pr. 29-4-2010 blev fremsendt sammen med dagsorden.

Forslag til budget 2011 er godkendt og fremsendes til Budget og Regnskab.

Kørselsregnskab afleveres løbende til Martha.

Ref. fra landsmøde.
Der var general tilfredshed med landsmødets forløb, dog med undtagelse af proceduren for afholdelse af valg. 
Kommende blad fra Danske Ældreråd vil omhandle landsmødet.

Ældredag den 1. oktober 2010.
Lise Lotte kontakter Formand for Aktivitetshuset Kongshøj Poul Bauer, for at høre om der er ledige lokaler til 
rådighed denne dag.
Der stilles forslag fra Ole om et arrangement afholdt af høreforeningen. Det kunne omhandle foredrag, 
udstilling af hjælpemidler mm.

Orientering fra fagudvalg.

Social-, Ældre- og Sundhedsudvalget
Referat fra sidste møde i udvalget er endnu ikke tilgængeligt på hjemmesiden.

Orientering om ventedage, anskaffelse af hjertestartere, opgørelse af Overskud- / underskud 2009, 
ønskes på næstkommende Ældrerådsmøde.

Opvækst- og Uddannelsesudvalget
Intet nyt.

Kultur-. Fritid- og Idrætsudvalget
Orientering fra Erik.

Teknik-. Miljø. og Erhvervsudvalget
Orientering fra Erik.

Plan- og Udviklingsudvalget
Orientering fra Erik.

Løst og fast.
Forslag til omlægning / besparelse budget 2011.
Lise Lotte udarbejder og sender høringssvar. Kommentar bedes fremsendt til Lise Lotte 
hurtigst muligt.

Profilering af Ældrerådet.
Artikel fra Ældrerådet har været i Lokal avisen Hornsherred.
Hanne skriver nyhedsbrev til opsætning og Martha udarbejder liste over relevante placeringer.
Det mest optimale ville være, at få nyhedsbrevet fra Ældrerådet med i fælles annoncering fra Frederikssund 
Kommune. Lise Lotte skriver til Marianne Larsen vedr. fælles annoncering.

Repræsentant boligselskab.
Erik spørger til Ældrerådets repræsentant i boligselskabet D.A.B. omfattende ældreboligerne i Skibby og 
Jægerspris. Betina undersøger dette til næste møde.

Næste møde og mødested.
Mandag den 21. juni kl. 9:15 - 13:00, Frederikssund Rådhus, lokale F2-AF105.

Eventuelt.
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